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Protokół Nr: LXXXI/2023 

z LXXXI - zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki 

odbytej w dniu 28.12.2023 r. 

 

LXXXI zwyczajna sesja Rady Miasta i Gminy Sanniki odbyła się w sali posiedzeń 

Urzędu Miasta i Gminy Sanniki, w godzinach 12.14 – 13.08 pod przewodnictwem Pana 

Jerzego Jabłońskiego – Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy Sanniki.  

 

Ad.1. Po oficjalnym otwarciu obrad, Przewodniczący Rady powitał wszystkich uczestników 

posiedzenia oraz oglądających obrady za pośrednictwem transmisji internetowej. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad. Na stan 15 radnych 

obecnych 11. Nieobecni radni: Pani Grażyna Kowalczyk – nieobecność usprawiedliwiona, 

Pani Karolina Kaźmierczak – nieobecność usprawiedliwiona, Pan Marek Olczak – 

nieobecność usprawiedliwiona, Pan Wojciech Gładoch – nieobecność usprawiedliwiona. Lista 

obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.2. Do zaproponowanego porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki, 

na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki, zaproponował wprowadzenie zmian 

w postaci dodania po punkcie 4. punktu 4a. w brzmieniu: „Omówienie projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny do gminnego zasobu 

nieruchomości położonej w miejscowości Aleksandrów oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka numer 53/2”, zastąpienia w punkcie 5. podpunkt 1) „uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Sanniki” uchwałą w sprawie: 

„wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny do gminnego zasobu nieruchomości 

położonej w miejscowości Aleksandrów oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka numer 

53/2”.  

 

Zaproponowany porządek obrad z uwzględnieniem ww. zmiany przyjęto jednogłośnie 

11 głosami „za” tj. zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (t. j. Dz. U. z 2023 r., poz. 40 ze zm.), bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu rady, w brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z LXXX – zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej 

w dniu 15.12.2023 r. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki z działalności międzysesyjnej i z 

wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy Sanniki. 

4a. Omówienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny 

do gminnego zasobu nieruchomości położonej w miejscowości Aleksandrów oznaczonej w 

ewidencji gruntów jako działka numer 53/2. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny do gminnego zasobu nieruchomości 

położonej w miejscowości Aleksandrów oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka numer 53/2, 

2) uchwała zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 2023, 

3) przyjęcia planu pracy Rady Miasta i Gminy Sanniki w 2024 roku, 

4) przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miasta i Gminy Sanniki w 2024 roku, 

5) przyjęcia Miejsko-Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2024-2025, 
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6) przyjęcia Miejsko-Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024-2026, 

7) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym lokali mieszkalnych 

będących własnością Miasta i Gminy Sanniki oraz udzielenia bonifikaty od ceny 

sprzedaży, 

8) zmieniająca Uchwałę Nr 196/XXXVIII/2029 Rady Gminy Sanniki z dnia 

29 października 2009 r. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne obciążenie rzeczy 

i praw stanowiących mienie Miasta i Gminy Sanniki i przynależnych Miastu i Gminie 

Sanniki ograniczonym prawem rzeczowym – użytkowaniem – na rzecz wspólnej 

samorządowej instytucji kultury Samorządu Województwa Mazowieckiego i Gminy 

Sanniki „Pałac w Sannikach”, bez obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

użytkowania. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Dyskusja. 

8. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania. 

9. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Ad.3. Protokół z LXXX – zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej w dniu 

15.12.2023 r. przyjęto – 10 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” (Radny A. 

Wróblewski – był nieobecny na sesji w dniu 15.12.2023 r.), bez uwag.  

 

Ad.4. Ze sprawozdaniem Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki z działalności międzysesyjnej 

i  z wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy Sanniki każdy Radny zapoznał się 

indywidualnie. Pytań do sprawozdania nie było. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad.4a. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny do 

gminnego zasobu nieruchomości położonej w miejscowości Aleksandrów oznaczonej 

w ewidencji gruntów jako działka numer 53/2 omówiła Sekretarz Miasta i Gminy Sanniki – 

Pani Aleksandra Szczepaniak. Wyjaśniła, że przedmiotem uchwały jest wyrażenie zgody na 

nabycie w drodze darowizny do gminnego zasobu nieruchomości  położonej w miejscowości 

Aleksandrów oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 53/2 o powierzchni 0,0700 ha, 

obręb 0001–Aleksandrów stanowiącą własność Skarbu Państwa. Wskazana nieruchomość jest 

niezabudowana, nieurządzona, stanowi działkę rolną. Miasto i Gmina Sanniki na ww. działce 

planuje realizować cele publiczne poprzez utworzenie świetlicy wiejskiej. Obręb 

Aleksandrów bardzo zyska w chwili utworzenia świetlicy wiejskiej z uwagi na możliwość 

stworzenia bazy do integracji środowiska legalnego oraz rozwoju samorządowych inicjatyw 

lokalnych. Dzięki utworzeniu świetlicy wiejskiej będzie możliwe prowadzenie działalności 

kulturalnej, opiekuńczej, edukacyjnej, socjalnej, rekreacyjnej oraz sportowej. To właśnie 

świetlice wiejskie skupiają osoby aktywnie uczestniczące w życiu swojej miejscowości. 

Spełniałaby ona rolę centrum aktywności społecznej, miejsca otwartego na każdego bez 

względu na status społeczny, wykształcenie, sytuację socjalno-bytową. 
 

Ad.5. Rada Miasta i Gminy w głosowaniu jawnym podjęła następujące uchwały: 

 

) Uchwałę Nr 376/LXXXI/2023 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze 

darowizny do gminnego zasobu nieruchomości położonej w miejscowości Aleksandrów 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka numer 53/2 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 
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Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech    

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina    

Kowalczyk Grażyna     

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek     

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 11 głosami „za”, bez uwag. 

 

) Uchwałę Nr 377/LXXXI/2023 zmieniającą Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki 

na rok 2023  

 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech    

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina    

Kowalczyk Grażyna     

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek     

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 11 głosami „za”, bez uwag. 

 

) Uchwałę Nr 378/LXXXI/2023 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta i Gminy 

Sanniki w 2024 roku, 
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Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech    

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina    

Kowalczyk Grażyna     

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek     

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 11 głosami „za”, bez uwag. 

 

) Uchwałę Nr 379/LXXXI/2023 w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miasta 

i Gminy Sanniki w 2024 roku 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech    

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina    

Kowalczyk Grażyna     

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek     

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 11 głosami „za”, bez uwag. 
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) Uchwałę Nr 380/LXXXI/2023 w sprawie przyjęcia Miejsko-Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2024-2025 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech    

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina    

Kowalczyk Grażyna     

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek     

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 11 głosami „za”, bez uwag. 

 

) Uchwałę Nr 381/LXXXI/2023 w sprawie przyjęcia Miejsko-Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2024-2026 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech    

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina    

Kowalczyk Grażyna     

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek     

Pawłowska Iwona  X   
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Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 11 głosami „za”, bez uwag. 

 

) Uchwałę Nr 382/LXXXI/2023 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

bezprzetargowym lokali mieszkalnych będących własnością Miasta i Gminy Sanniki oraz 

udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży 

 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że chodzi o byłą szkołę i część gruntów w Wólce Wysokiej. 

Najemcy wyrazili chęć zakupu, a Gmina chęć sprzedaży nieruchomości. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech    

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina    

Kowalczyk Grażyna     

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek     

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 11 głosami „za”, bez uwag. 

 

) Uchwałę Nr 383/LXXXI/2023 zmieniającą Uchwałę Nr 196/XXXVIII/2009 Rady 

Gminy Sanniki z dnia 29 października 2009 r. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

obciążenie rzeczy i praw stanowiących mienie Miasta i Gminy Sanniki i przynależnych 

Miastu i Gminie Sanniki ograniczonym prawem rzeczowym – użytkowaniem – na rzecz 

wspólnej samorządowej instytucji kultury Samorządu Województwa Mazowieckiego 

i Gminy Sanniki „Pałac w Sannikach”, bez obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy użytkowania. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że chodzi o wydłużenie istniejącego stanu rzeczy 

z pewnymi drobnymi modyfikacjami. Przewodniczący Rady poprosił Burmistrz o kilka słów 

wyjaśnienia.  

Pan Burmistrz wytłumaczył, że od kilkunastu lat cały teren parku, budynek pałacu i wszystkie 

budynki znajdujące się na terenie parku są użyczone Samorządowi Województwa 

Mazowieckiego w celu prowadzenia instytucji Europejskie Centrum Artystyczne. 
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Organizatorem tej instytucji jest Samorząd Województwa Mazowieckiego. Gmina jest 

współorganizatorem instytucji i współfinansuje jej działalność. Gmina chciałaby troszeczkę 

zredukować swój udział w utrzymaniu ECA, gdyż wiąże się to z ogromnym obciążeniem dla 

budżetu. Burmistrz powiedział, że będziemy prosić Samorząd Województwa Mazowieckiego 

o obniżenie udziału ze strony Miasta i Gminy Sanniki. Chcemy też wydłużyć na możliwie 

maksymalnie długi czas umowę użyczenia ze względu na zbliżające się wybory 

samorządowe. Trudno jest przewidzieć, czy dotychczasowy Marszałek nadal będzie 

Marszałkiem i dotychczasowy Burmistrz nadal będzie Burmistrzem, a przy zmianie władzy 

mogą pojawić się pomysły niebezpieczne dla ww. instytucji i dla samorządu Miasta i Gminy 

Sanniki. Miasto i Gmina Sanniki jest jedynym właścicielem obiektu i Pan Burmistrz chciałby 

ten stan utrzymać. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech    

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina    

Kowalczyk Grażyna     

Nowicki Wiesław  X   

Olczak Marek     

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa X   

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 11 głosami „za”, bez uwag. 

 

Podjęte uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Ad.6. W interpelacjach i zapytaniach: 

- Radny W. Nowicki zapytał: 

• czy została przeprowadzona rozmowa w sprawie zagospodarowania DPS-u,  

• czy przeprowadzone były rozmowy z przedsiębiorcami odnośnie szkoły w Lwówku, 

• co z budynkiem po weterynarii, 

• czy są jeszcze jakieś zdarzenia losowe na terenie gminy, takie jak w Aleksandrowe, 

gdzie wywróciły się dwa słupy z oświetleniem solarnym. Przy jednym słupie 

uszkodzona jest fotowoltaika. Czy obowiązuje jeszcze gwarancja? 

 

Ad.7. W dyskusji: 

- Radny W. Nowicki zapytał, kiedy będzie uroczyste otwarcie dróg na osiedla przy ul. 

W. Witosa. Drogi są zrobione bardzo dobrze i będą przez długie lata służyć mieszkańcom. 
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Jest jedynie prośba, aby nie wjeżdżać tam TIR-ami. Ulica Północna też wyszła ładnie. Działki 

przy niej usytuowane zyskają na wartości.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy będzie tam robione oświetlenie. 

Burmistrz odpowiedział, że na razie nie, ale jest przewidziane do wykonania. 

Radny W. Nowicki zauważył, że przy drodze powiatowej prowadzącej przez Mocarzewo do 

Słubic jest dużo lamp solarnych, a na ul. Lotników w Sannikach lamp nie ma. 

 

Na posiedzenie przybyła Skarbnik Miasta i Gminy Sanniki – Pani Marlena Kunikowska (godz. 

12.36). 

 

Ad.8. Odpowiedzi na zapytania udzielił Burmistrz. 

- Odnośnie DPS-u, Pan Burmistrz poinformował, że nic się w tym temacie nie zmieniło. 

W celu rozpoczęcia realizacji tego, co było zamierzone, trzeba ogłosić przetarg, zrobić 

badania, wykonać dokumentację, w której będzie określone, co należy wyremontować w tym 

budynku. Trzeba wybrać firmę, która złoży najlepszą ofertę. Jak zwykle w przypadku 

samorządu wszystko dużo więcej kosztuje. Pan Burmistrz stwierdził, że miał nadzieję, iż uda 

się to zrobić, bo to co miało tam powstać jest bardzo potrzebne i nadal ma nadzieję, że do 

tego dojdzie. 

Radny A. Wróblewski przypomniał, że mieliśmy zły przykład ze szkołą we Lwówku. 

Pan Burmistrz odparł, że do takiego stanu już nie dopuści. 

 

- Odnośnie szkoły w Lwówku, Burmistrz powiedział, że nie odbył jeszcze spotkania 

z przedsiębiorcami, gdyż czas przedświąteczny był dla niego trudny. Pan Burmistrz ma 

zamiar spotkać się z nimi po nowym roku. Przyjmie ofertę o każdego z przedsiębiorców i z 

osobą, która da najlepszą ofertę będą prowadzone dalsze rozmowy. 

 

- W przypadku budynku weterynarii również rozmowa z Panem Starostą nie była jeszcze 

przeprowadzona. Burmistrz zadeklarował, że uda się do Starosty i na ten temat porozmawia.  

Pan J. Jabłoński zapytał, czy z ramienia Starostwa jest jakiś nadzór nad budynkiem, gdyż jest 

okres zimowy, a zapewne jest tam instalacja wodna. Pan Przewodniczący wyraził obawę czy 

nie dojdzie do jakiejś awarii z powodu zamarznięcia wody w rurach. 

Pan W. Nowicki zwrócił też uwagę na to, że pan weterynarz korzystał z butli gazowej i nie 

wiadomo co tam się teraz z tym dzieje. 

 

- Odnośnie przewróconych słupów z oświetleniem ledowym, Pan Burmistrz stwierdził, że jest 

to niewątpliwie jakiś błąd w sztuce budowlanej. Przeprowadzona zostanie rozmowa 

z wykonawcą. Infrastruktura jest ubezpieczona, w związku z tym Gmina kosztów nie 

poniesie, ale taka sytuacja nie powinna mieć miejsca, bo mogło dojść do tragedii. 

Radny W. Nowicki stwierdził, że słupy są słabo przyspawane do podstawy. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że Gmina opiera się na dokumentacji, którą przedstawia wykonawca. 

Zapisy są też w SIWZ-ie w przetargu i ze strony Gminy wszystkie oczekiwania są 

uwzględnione. Firma może przynieść certyfikat spełniający wymagania Gminy, ale dopóki 

nie zostaną zrobione badania, Gmina nie jest w stanie stwierdzić, czy dany przedmiot, 

urządzenie spełnia wymagania. W omawianej sytuacji wniosek jest taki, że raczej nie zostały 

spełnione wymagania. Burmistrz powiedział, że sprawa będzie procedowana i jeśli się da, to 

firma będzie obciążona kosztami. Natomiast trudno jest przewidzieć jaki będzie rezultat 

końcowy. Jeśli chodzi o przywrócenie świecenia lamp, to odbędzie się to niedługo, gdyż 

Gmina prawdopodobnie wystąpi do ubezpieczyciela o zwrot kosztów nabycia nowych lamp. 

Jeśli się okaże, że mamy gwarancję i firma istnieje, to mamy sprawę załatwioną. 

 

- Odpowiadając na pytanie dotyczące osiedla przy ul. Witosa, Burmistrz zakomunikował, że 

planowane jest spotkanie z mieszkańcami i oficjalne przecięcie wstęgi oraz poświecenie 

wykonanej inwestycji. Do wykonania pozostało jedynie oświetlenie. Najpierw będą 



 9 

uzupełnione punkty, w których da się zawiesić oprawy ledowe na istniejącej sieci zakładu 

energetycznego. Tam, gdzie nie ma takiej możliwości, będą stawiane niezależne solarne 

lampy ledowe.  

Pan W. Nowicki wtrącił, że potrzebne są jeszcze tabliczki z nazwami ulic.  

Pan Burmistrz stwierdził, że nie mogą to być tabliczki plastikowe, bo nie zdają egzaminu. 

Jeśli będą zrobione, to będą to tabliczki emaliowane, wypalane. 

 

- Radna T. Winnicka poinformowała, że lokatorzy zalali sufit w świetlicy w Barciku 

i zapytała, czy jest na to jakieś rozwiązanie. Plama ma ok 2 m2. Zalanie nastąpiło jakiś 

miesiąc temu. 

Pan Burmistrz zapytał, czy nie jest to jakaś pęknięta rura, albo nieszczelność. Trzeba szybko 

interweniować. 

 

- Pan Przewodniczący w uzupełnieniu tematu osiedla przy ul. Witosa, przypomniał, że są tam 

dwie ulice bez nazwy. Trzeba pochylić się nad tym tematem i nadać im nazwy. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że były już jakieś pomysły na nazwanie tych ulic. Na następny 

raz zostanie to przedstawione Radzie. Trzeba się nad tym tematem pochylić. 

Padła propozycja, aby o nazwie zadecydowali mieszkańcy. 

Pan Burmistrz dodał, że może o nazwie ulic powinny zadecydować te osoby, które mają przy 

tych ulicach swoje działki. 

Pan Przewodniczący wyraził zdanie, że mieszkańcy niekoniecznie muszą decydować 

o nazwie ulicy, ale powinni mieć możliwość wypowiedzenia się  w tym temacie. 

Pan Burmistrz zadeklarował, że przygotuje się w tym temacie na przyszłe posiedzenie 

Komisji. 

Pan W. Nowicki zobowiązał się, że porozmawia z Panią Karoliną – Radną reprezentującą 

osiedle, aby porozmawiała z mieszkańcami. 

 

Ad.9. W punkcie Sprawy różne, wolne wnioski i informacje: 

̵ Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na:  

• pismo Wojewody Mazowieckiego dotyczące okresowej ocena przyjmowania 

i załatwiania skarg i wniosków przez organy jednostek samorządu terytorialnego 

mazowieckiego oraz samorządowe jednostki organizacyjne w 2022 roku, (wszystkie 

zalecone działania są przez naszą Gminę spełnione), 

• wpłynęły kolejne życzenia świąteczne od: Klubu Sportowego „Szopen” Sanniki, 

Szkoły Podstawowej im. Fryderyka Chopina w Sannikach, Towarzystwa im. 

F. Chopina w Sannikach, Przedszkola Samorządowego w Sannikach, Gminy Słubice, 

Starostwa Powiatowego w Gostyninie. 

 

W następnej kolejności Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki złożył wszystkim 

najlepsze życzenia noworoczne. Następnie życzenia złożył Burmistrz Miasta i Gminy 

Sanniki. 

 

- Burmistrz poinformował, że w dniu dzisiejszym rozpoczłęły się prace nad wykonaniem dróg 

destruktem asfaltowym. Dzisiaj wykonawca zaczął pace od tzw. Wygwizdowa w Osmolinie 

(od skrzyżowania przy drodze Luszyńskiej, przy krzyżu w lewo, do gminy Kiernozia). 

Kolejny odcinek będzie zrobiony w Barciku. Następnie przedłużenie ul. Polnej (od końca 

asfaltu przy wiatrakach do drogi wojewódzkiej), kolejna droga Brzezia – Sielce z przerwą na 

odcinku, który nie był utwardzany. W dalszej kolejności Brzezia w kierunku gminy 

Kiernozia, Brzezia od Pana S. do Pana M. i Wólka od końca asfaltu do skrzyżowania  przy 

stawach. Burmistrz wyraził nadzieję, że w kolejnym roku, czy dwóch latach dojedziemy do 

granicy z gminą Słubice, a w przyszłości przykryjemy to asfaltem. 
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- Pan Burmistrz poinformował, że w dniu jutrzejszym nastąpi odbiór samochodu z kolumny 

transportu sanitarnego w Warszawie. Jest to  Renault Master z 2016 r. Ma tylko 140 tys. km 

przebiegu. Samochód został pozyskany na potrzeby jednostki OSP w Krubinie. Niestety 

okazuje się, że może się to trochę skomplikować, gdyż badania techniczne w celu 

przekształcenia jednego samochodu specjalnego w drugi samochód specjalny są ogromnie 

kosztowne. Koszty przeróbki w tym roku, czy przyszłym mogą okazać się niestety zbyt 

wysokie i w związku z tym nie wiadomo, czy samochód trafi do ww. jednostki i co zostanie 

z nim zrobione. 

 

- Inwestycja na osiedlu przy ul. Witosa została ukończona. W przypadku tej inwestycji trafiła 

się firma z terenu naszej gminy, która jest godna polecenia i pochwały. Zarówno władze tej 

firmy, jak i pracownicy, stanęli na wysokości zadania. Dzięki temu, że ta firma tak dobrze 

wykonywała tę inwestycję, to zadanie bez żadnych problemów, w określonym czasie, zostało 

skończone. Wydaje się, że nie będzie żadnych poprawek. Były tam też do wykonania 

dodatkowe prace i wszystko zostało zrobione na czas.  

 

- Dokończone zostało przedłużenie ulicy Wiejskiej. Dzięki temu ulica ta stała się drożna. Pan 

Burmistrz wyraził nadzieję, że w kolejnych latach dokończymy asfaltowanie i dojedziemy do 

drogi wojewódzkiej. Jest zamiar złożenia wniosku do Pana Marszałka na ten odcinek drogi 

już w tym roku w ramach dawnego FOGR-u.  

 

- Ulica Wólczyńska jest w trakcie wykonywania i będzie robiona do przyszłego roku. W tym 

miejscu Burmistrz przeprosił wszystkich za utrudnienia i uciążliwości związane z tą 

inwestycją. Wykonawca został poproszony, żeby prace wykonywał w taki sposób, aby 

mieszkańcy jak najmniej na tym ucierpieli. Niestety przy tej skali inwestycji, a więc wymiana 

całej kanalizacji, łącznie ze wszystkimi podłączeniami i fragmentami wodociągu, trochę się 

z tym zejdzie.  

 

- Kolejna inwestycja to budowa zaplecza sportowego dla Klubu Sportowego „Lwówianka” 

w Lwówku. Inwestycja dobiega końca.  

 

- Pan W. Nowicki powiedział, że po drugiej strony ul. Wólczyńskiej dobrze byłoby położyć 

ażurowe płyty. 

Pan Burmistrz odparł, że jego celem jest utwardzenie tego terenu w taki sposób, żeby można 

było tam stawiać samochody. 

 

- Jednostka OSP w Lwówku sama pozyskała samochód lekki, który ma szybkie natarcie. Jest 

to istotne w przypadku zdarzeń typu płonący samochodu. Z Unii Europejskiej zostały 

pozyskane środki w kwocie ponad 2 mln zł na zakup nowego ciężkiego samochodu wraz 

z wyposażeniem dla jednostki OSP w Sannikach. Samochód ma być zakupiony w przyszłym 

roku. 

 

- Pan Burmistrz przypomniał, że Gmina co roku składała wnioski do Wojewody, czy do 

Premiera, ale w większości przypadków pieniądze nas omijały. W ostatnim czasie został 

złożony wniosek na osiedle przy ul. Witosa i na ul. Wólczyńską. Tych pieniędzy po raz 

kolejny nie dostaliśmy. Tuż przed Świętami dostaliśmy telefon z biura Wojewody 

z zapytaniem, czy nadal chcemy te pieniądze. Okazało się, że mogliśmy te pieniądze wziąć na 

już wykonane drogi. Była to decyzja obecnej władzy. W ciągu 3 dni pozyskaliśmy 0,5 mln zł. 

 

 

https://www.google.com/search?sca_esv=597516434&q=renault+master&spell=1&sa=X&ved=2ahUKEwjF6uGdvNWDAxXebPEDHSF-De0QBSgAegQIBxAC
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- Radny A. Wróblewski zapytał, kiedy zostanie ukończona inwestycja drogowa w Krubinie, 

bo przy zjazdach na Nowiny jest zerwany asfalt i tylko przysypany gryzem. Chyba nie tak ma 

to wyglądać. Kiedy to będzie skończone? 

Pan Burmistrz obiecał, że porozmawia z Panem Dyrektorem, żeby to wszystko przyspieszyć, 

ale on też nie ma za bardzo wpływu na wykonawcę. Wykonawca robi swoim tempem.  

 

Więcej spraw nie podjęto.  

 

Ad.10. Po zrealizowaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki 

podziękował wszystkim za udział w sesji i oficjalnie zakończył obrady. 

Szczegółowy zapis ww. sesji przedstawia  nagranie wideo zamieszczone na stornie 

internetowej Urzędu Miasta i Gminy Sanniki zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym. 

 

Protokolant: J. Ambroży-Sitkiewicz      Przewodniczący 

     Rady Miasta i Gminy Sanniki 

 

   Jerzy Jabłoński 


